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REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
    OPĆINA SVETI ILIJA  
      OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 021-05/21-03/01-09 
URBROJ: 2186-08-03-21-01 
Sveti Ilija, 17.07.2023. godine 
 
Na temelju članka 76. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Sveti Ilija („Službeni vjesnik 
Varaždinske županije“ broj 5/18, 96/20 i 33/21) sastavljen je 
 

Z A P I S N I K 
 

s 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Ilija održane 17. srpnja 2023. godine 
(ponedjeljak) u vijećnici Općine Sveti Ilija, u Svetom Iliji, Trg Josipa Godrijana 2. 
 
Početak sjednice u 19:00 sati. 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: Dean Hrastić, Mladen Golubar, Ivica Cepanec, Milivoj Ptiček, 
Sandro Sokol, Siniša Šestak, Ljubomir Šaško. 
 
IZOSTANAK SA SJEDNICE NAJAVILI: Zdravko Ostroški, Ljubomir Borović, Biserka 
Sokol, Andreja Dreven    
IZOSTANAK SA SJEDNICE NISU NAJAVILI: Mario Posavec Lončarić, Borko Mikić 
 
OSTALI NAZOČNI NA SJEDNICI: gospodin Marin Bosilj – općinski načelnik,  gospodin 
Ivan Kuharić – pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela ujedno i zapisničar. 
 
Sjednicom Vijeća predsjedavao je predsjednik Općinskog vijeća gospodin Dean Hrastić. 
  
Pozdravio je prisutne vijećnike te ostale nazočne sjednici. 
 
Predsjednik općinskog vijeća gospodin Dean Hrastić konstatirao je da je od ukupno 13 
(trinaest) vijećnika prisutno 7 (sedam) vijećnika te da Općinsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 

 
Prema Poslovniku o radu Općinskog vijeća, sjednica počinje pitanjima vijećnika.  
Vijećnik Ivica Cepanec postavlja pitanje vezano uz realizaciju kanalizacije u Seketinu, te 
mogućnost izgradnje nogostupa. 
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Načelnik Marin Bosilj odgovara da su projekti izrađeni i da će uskoro biti izdana građevinska 
dozvola i da će se sukladno mogućnostima krenuti u realizaciju izgradnje kanalizacije u 
naseljima Seketin, Krušljevec i Beletinec. Napominje kako su iz Varkoma u suradnji s 
projektantima odlučili da se neće raditi novi pročistač u Seketinu, već će se spojiti na 
postojeći pročistač, čime će se ukupna investicija smanjiti. 
 
Predsjednik vijeća zahvaljuje načelniku na odgovorima. 
 
Pitanja vijećnika više nije bilo. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća naznačio je da su uz materijale za sjednicu dostavljeni i 
Zapisnik sa 11. sjednice općinskog vijeća održane 16. lipnja 2023. godine. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić pozvao je vijećnike da iznesu svoje primjedbe na 
zapisnik s 11. sjednice općinskog vijeća održane 16. lipnja 2023. godine.  
 
Primjedbi na zapisnik nije bilo.  
 
Predsjednik općinskog vijeća stavlja Zapisnik sa 11. sjednice općinskog vijeća održane 16. 
lipnja 2023. godine na usvajanje. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić konstatirao da je Zapisnik sa 11. sjednice 
općinskog vijeća usvojen „jednoglasno“ sa 7 (sedam) glasova  „ZA“. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić je naznačio da je dnevni red dostavljen uz poziv i 
materijale za sjednicu. 

D N E V N I   R E D 

1. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za obavljanje poslova 
održavanja javnih površina na području Općine Sveti Ilija 

2. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja po javnom natječaju za 
prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Sveti Ilija 

3. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Sveti Ilija. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća pitao je vijećnike imaju li prijedloga za izmjenu ili dopunu 
dnevnog reda. 

Prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda nije bilo.  

Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić stavio je prijedlog dnevnog reda na izjašnjavanje. 

Dnevni red je usvojen „jednoglasno“ sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
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1. Točka 

Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 
za obavljanje poslova održavanja javnih površina na području Općine Sveti Ilija 

 
Predsjednik Općinskog vijeća gospodin Dean Hrastić poziva predlagatelja, općinskog 
načelnika gospodina Marina Bosilja da iznese Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 
ponuditelja za obavljanje poslova održavanja javnih površina na području Općine Sveti Ilija. 
 
Općinski načelnik gospodin Marin Bosilj navodi da je temeljem Odluke o komunalnim 
djelatnostima koje se mogu obavljati na temelju pisanog ugovora raspisan natječaj za 
obavljanje komunalne djelatnosti održavanja javnih površina. Načelnik navodi da je poziv na 
dostavu ponuda poslan na tri adrese, a do roka za dostavu ponuda je pristigla jedna ponuda – 
obrta Brazda koji već godinama održava javne površine za Općinu Sveti Ilija. Načelnik 
nastavlja kako je ponekad bilo malih nesporazuma s obrtom Brazda u komunikaciji, ali da je 
na kraju odrađeno u zadovoljavajućoj mjeri. Načelnik kao prednost navodi odličnu suradnju i 
spremnost obrta Brazde oko rješavanja hitnih slučajeva koje je trebalo odraditi. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić zahvaljuje općinskom načelniku gospodinu 
Marinu Bosilju i otvara raspravu. 
 
Vijećnik Ivica Cepanec se javlja za riječ. Napominje kako bi se htio nadovezati na načelnika 
vezano uz problem u komunikaciji s obrtom Brazda, te navodi kako je on imao nekoliko 
slučajeva kada se nije mogao dogovoriti s g. Mladenom Kefelja (vlasnikom obrta Brazda) oko 
malčiranja nekih dijelova puteva u Seketinu. 
 
Načelnik Marin Bosilj odgovara da ponekad postoji problem u komunikaciji, ali da se na 
kraju uvijek dogovori i odradi te ističe da moramo biti zadovoljni da se barem netko javio na 
natječaj kao i s ponuđenim cijenama koje je obrt Brazda dao s obzirom na stanje na tržištu. 
 
Vodila se kratka rasprava između načelnika te vijećnika Ivice Cepanca, Siniše Šestaka i 
Ljubomira Šaška vezano uz aktualnu situaciju održavanja javnih površina.  
 
Pitanja vijećnika više nije bilo.  

Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić zaključuje raspravu. 

Prijedlog je usvojen „jednoglasno“ sa  7 (sedam) glasova „ZA“. 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 
ponuditelja za obavljanje poslova održavanja javnih površina na području Općine Sveti Ilija 
usvojen jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
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2. Točka 

Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja po javnom natječaju za prodaju 
nekretnina u vlasništvu Općine Sveti Ilija 

 
Predsjednik Općinskog vijeća gospodin Dean Hrastić poziva predlagatelja, općinskog 
načelnika gospodina Marina Bosilja da iznese Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg 
ponuditelja po javnom natječaju za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Sveti Ilija. 
Općinski načelnik gospodin Marin Bosilj navodi da je na prošloj sjednici vijeća donijeta 
Odluka o prodaji ošasne imovine, te da je sukladno odluci bio raspisan natječaj za pet 
nekretnina, te da su se javili četiri ponuditelja za četiri nekretnine. Obzirom na visinu 
ponuđene cijene, općinski načelnik je ovlašten za donošenje odluke o prodaji za tri 
nekretnine, dok je za jednu nekretninu potrebna odluka općinskog vijeća. Navodi kako 
općinsko vijeće treba donijeti odluku o prodaji obiteljske kuće u Beletincu, na adresi Ulica 
Stjepana Radića 20 za koju se javio jedan ponuditelj – Božidar Jurinjak iz Beletinca, te da je 
ponudio cijenu od 14.100,00 eura. Načelnik još navodi kako će se po pravomoćnosti Odluke 
sklopiti kupoprodajni ugovor s ponuditeljem.  
  
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić zahvaljuje općinskom načelniku gospodinu 
Marinu Bosilju i otvara raspravu.  

Pitanja vijećnika nije bilo.  

Predsjednik općinskog vijeća Dean Hrastić zaključuje raspravu. 

Prijedlog je usvojen „jednoglasno“ sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 

Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić konstatira da je Prijedlog Odluke o izboru 
najpovoljnijeg ponuditelja po javnom natječaju za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 
Sveti Ilija usvojen jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
 

3. Točka 

Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Sveti Ilija 

Predsjednik Općinskog vijeća gospodin Dean Hrastić poziva predlagatelja, općinskog 
načelnika gospodina Marina Bosilja da iznese Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u 
vlasništvu Općine Sveti Ilija. 
 
Općinski načelnik gospodin Marin Bosilj navodi da se radi o prodaji ošasne imovine kao i na 
prošloj sjednici vijeća, te da je potrebna suglasnost vijeća da se za iste raspiše natječaj. 
Navodi da je jedina razlika u tome što Općina nije jedini vlasnik već je suvlasnik sa Josipom 
Tomašinjakom koji je pod skrbništvom Centra za socijalnu skrb, te će Općina nekretnine 
prodavati zajedno.  
 
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić zahvaljuje općinskom načelniku gospodinu 
Marinu Bosilju i otvara raspravu. 
 
Pitanja vijećnika nije bilo. Predsjednik općinskog vijeća zaključuje raspravu. 

Prijedlog je usvojen „jednoglasno“ sa 7  (sedam) glasova „ZA“. 
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Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić konstatira da je Prijedlog Odluke o prodaji 
nekretnina u vlasništvu Općine Sveti Ilija usvojen  jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Dean Hrastić konstatira kako su  je zahvalio vijećnicima na 
sudjelovanju. 
 
Sjednica je završila s radom u 19:45 sati. 

Zapisničar       Predsjednik Općinskog vijeća 
Ivan Kuharić                                   Dean Hrastić, dipl.ing. 
 

___________________________    ____________________________ 

 

 

 

 


